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D66

1. Update Europese programma's en Nationaal Groeifonds.  D66 stelt prijs op actuele 
stand van zaken met speciale aandacht voor beëindiging 2zeeën en voortgang/steun 
waterstofplan  in Wopke-Wiebesfonds

De actuele stand van zaken voor

2Zeeen : Het Interreg 2 Zeeën Programma is een Europees 
Subsidieprogramma, dat de samenwerking tussen regio’s rondom 
de Noordzee (De kustlijn van Het Verenigd Koninkrijk, Noord-
Frankrijk, Vlaanderen en Nederland) bevorderd. Het Ministerie  van 
EZK heeft, onder leiding van staatssecretaris Mona 
Keijzer, besloten dat Nederland niet deelneemt aan een vervolg 
van het Interreg 2 Zeeën Programma. Daarmee is het voor de 
overige lidstaten ook niet mogelijk om een nieuw 
samenwerkingsprogramma op te zetten en is de beëindiging  van 
het programma een feit. 
De projecten die goedgekeurd zijn in de periode 2014-2020 mogen 
hun projecten gewoon afronden. Een groot aantal projecten heeft 
vanwege COVID uitstel gekregen om het project op te leveren. De 
uiterste einddatum van projecten is september 2023.

Het Straits Comité is in 2020 opgericht door een aantal provincies 
die ook deelnamen aan het Interreg 2 Zeeën Programma. De 
belangrijkste reden van oprichting is dat de Provincies de 
samenwerking na de Brexit en de beëindiging van het 2 Zeeën 
Programma willen vasthouden. Met het verdwijnen van het Interreg 
Programma is er echter geen budget vanuit Europa meer 
beschikbaar om samenwerkingsprojecten te financieren. Het 
Comité zet daarom vooral in op kennismaking en kennisoverdracht. 
Voor kleine projectjes heeft iedere provincie voor dit jaar een 
budget van €30.000,- beschikbaar. Eind van dit jaar evalueren zij 
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dit en komen wellicht met een voorstel/aanvraag hoe dit in de 
toekomst verder vorm te geven. 

Voortgang/steun waterstofplan Wopke-Wiebesfonds:
In de 1e tranche, met beoordeling in april jl. is onlangs € 73 miljoen 
definitief beschikbaar gekomen voor GroenvermogenNL. Dit bedrag 
is bedoeld voor waterstofprojecten, onderzoek, human capital en 
programmamanagement. Er zal als instrument een 
subsidieregeling worden opgesteld. Er komt nog een consultatie 
hiervoor, de vorm is nog niet bekend. Provincie en SDR hebben 
aangeboden om onze input te kunnen leveren.  Verwachting is dat 
deze regeling eind 2021/begin 2022 opengesteld zal worden, 
waarna bedrijven aanvragen kunnen indienen.
In de 2e tranche, geopend eind mei jl.,  is het vervolgvoorstel van 
Groenvermogen NL voorgeselecteerd en dit wordt door Topsector 
(TKI) Chemie samen met EZK opgewerkt. Indien het 
vervolgvoorstel nog een tweede selectieronde doorstaat, wordt er 
definitief een aanvraag voor de beoordelingscommissie voorbereid 
dat eind oktober ingediend moet worden. Dit vervolgvoorstel 
GroenvermogenNL biedt ook kansen voor onze regio (~100MW 
electrolyzers). SDR en provincie onderhouden contact met EZK 
hierover.

PvdA

E:
JTF , we kunnen lezen dat Zeeland 58.5 miljoen kan inzetten vanuit dit fonds.

1. GS hanteert een integrale programmatische aanpak om een 
TJTP te maken, een Territoriaal Just Transition Plan. Doel 
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1. Welke ideeën leven bij GS om dit geld in te zetten?
2. Kan PS nog  invloed uit oefenen of aanvullingen geven op de bestaande 

ideeën? Zo ja waar en nee waarom niet?

van het JTF is om in hoog energieintensieve regio’s 
industrie te ondersteunen in de transitie van fossiel naar 
klimaatneutraal. In deze fase dient elke JTF-regio dit TJTP-
plan te maken dat onderdeel wordt van het Operationeel 
Programma JTF. Het Rijk dient dit OP JTF aan te bieden 
aan de Europese Commissie. Uitgangspunt binnen de 
programmatische aanpak is focus op 3 gebieden: innovatie, 
infrastructuur en arbeidsmarkt met afstemming met de 
Zeeuwse opgaven op deze focusgebieden. Dit is ook 
toegepast op de beleidsvelden van de betrokken 
stakeholders. Met bedrijfsleven, arbeidsmarkt, gemeente 
Terneuzen, Smart Delta Resources, Northe Sea Port en 
provincie is tot deze focus gekomen. Ook is er een 
afstemming met de JTF-regio’s in Zuid-Nederland zodat 
synergie binnen de programmatische aanpak tot de 
mogelijkheden behoort. Zo is ook synergie tussen andere 
Europese programma’s mogelijk, zoals OPZuid, waar we 
ook in Zuid-verband samenwerken. Wanneer de 
goedkeuring vanuit de Europese Commissie is verleend, 
zullen de middelen vrijkomen. Via  subsidie openstellingen 
wordt het bedrijfsleven uitgenodigd om projecten in te 
dienen. 

2. Binnen de kaders van de JTF-verordening is Lidstaat 
Nederland verantwoordelijk voor het gehele JTF-
programma. De geselecteerde JTF-regio’s kunnen 
gedragen regioplannen in het Operationeel Programma 
opnemen. Ideeën kunnen ingebracht worden in het overleg 
met genoemde stakeholders of kunnen gedeeld worden met 
het Europateam van de provincie. Zij brengen dit in in het 
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overleg. Zoals onder punt 1. aangegeven is deze fase 
programmatisch van aard en kan er concreet met een idee 
nog geen koppeling worden gemaakt met de middelen.

F:
RRF
Er zijn diverse plannen ingediend door Zeeland,
maar tot nu toe is door EZK niets over de positie van deze plannen in het nationale 
herstelplan
gecommuniceerd.
Projecten die aangemeld zijn moesten meer dan € 10 miljoen bedragen, bijdragen 
aan de volgende 6
pilaren: 1. de groene transitie, 2. de digitale transformatie, 3. slimme, houdbare en 
inclusieve groei, 4.
sociale en territoriale cohesie, 5. gezondheid en economische sociale en 
institutionele veerkracht en 6.
beleid voor de volgende generaties.

1. Vragen , welke projecten ?
2. Waarom komt er geen reactie van EZK en wat wordt er aan gedaan?
3. Ook hier kan PS nog invloed uit oefenen of aanvullingen geven op reeds 

bestaande ideeën? Zo ja waar en nee waarom niet?.

1. Projecten die vanuit de provincie in overleg en afstemming 
met de projecteigenaren voorgelegd zijn aan EZK zijn 
projecten op het gebied van waterstof, mobiliteit, 
deltakenniscentrum, water- en klimaatprojecten, visserij en 
eiwitteelt. De projecten zijn in divers stadia van 
ontwikkeling.

2. Vanuit EZK zou in eerste instantie een inventarisatie 
plaatsvinden met een selectiemechanisme, maar vanwege 
de demissionaire status en na de verkiezingen de coalitie-
onderhandelingen is deze aanpak gewijzigd. De 
inventarisatie is thans onderdeel van het 
onderhandelingspakket. Gezien de voortgang van de 
formatie is er vanuit EZK geen helderheid over de stand van 
zaken. Wij zorgen voor regelmatig contact om op de hoogte 
te blijven van de ontwikkelingen en om aan te geven dat het 
bedrijfsleven, kennisinstellingen en ook wij als provincie 
behoefte hebben aan helderheid en voortgang. Ook in IPO 
verband is aandacht hiervoor gevraagd.

3. Op dit moment is de status van de projecten die bij EZK 
liggen nog onbepaald in relatie tot het nog op te stellen RRF 
Herstelplan Nederland. Wij krijgen geen signalen vanuit 
EZK dat aanvullingen gevraagd worden.


